
Sak nr. 11 
 

Forslag til årsmøte. 
 

 

1. Styrets forslag: 
 

a) Salg av Bergstøhytta 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Styret anbefaler salg av hytta, og styret får mandat til å gjennomføre prosessen. 

 

Se eget notat for info om bakgrunnen for saken. Blir lagt ut senere på hjemmesiden. 

 

 

 

b) Bygging av nytt klubbhus. 

Orientering vil bli gitt på årsmøte. 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Saken er kommet så langt at styre anbefaler årsmøte at klubben søker om å bygge nytt 

klubbhus i samsvar med forliggende tegninger. 

 

 

2. Innkomne forslag. 
 

Ingen saker er meldt inn. 


